
Zápisnica z mimoriadneho zasadnutia Komisie
1
 zo dňa 20.12.2019 

 

Prítomní:  JUDr. Elena Berthotyová, PhD. JUDr. Ján Havlát, JUDr. Lajos Meszároš, Mgr. 

Viliam Pohančeník,  

Neprítomný: JUDr. Roman Huszár (neúčasť ospravedlnil)  

Predsedníčka Komisie Elena Berthotyováinformovala, že dôvodom mimoriadneho zasadnutia 

Komisie je :  

1/ poskytnutie informácie o tom, že súdnej rade sa zvukový záznam z vypočutia sudkyne 

JUDr. Andrey Haitovej nepodaril zhotoviť, 

2/podanie informácie o žiadosti  predsedníčky Komisie adresovanej podpredsedovi Krajského 

súdu v Bratislave o poskytnutie kontaktnej  adresy a iných údajov o sudkyni JUDr. 

MonikeJankovskej,  za účelom jej vypočutia,   

3/ podanie informácie o žiadosti predsedníčky súdnej rady JUDr. Lenky Praženkovej zo dňa 

19.12.2019 adresovanej predsedníčke Komisie o zaslanie fotokópie zápisnice zo zasadnutia 

Komisie zo dňa 16.12.2019 a všetkých  podaných žiadostí a odpovedí, z ktorých Komisia 

získala závery o porušení povinností sudcu JUDr. Haitovej ako aj závery k sudcovi JUDr. 

Lindtnerovi, 

4/ podanie informácie o vyjadrení  JUDr. Haitovej adresované k rukám predsedníčky súdnej 

rady dňa 16.12.2019, 

 

Ad 1/ Predsedníčka Komisie informovala, že skutočnosť o tom, že zvukový záznam 

z vypočutia sudkyne JUDr. Haitovej  pred Komisiou zo dňa 16.12.2019 sa súdnej rade 

nepodaril zhotoviť,  sa predsedníčka Komisie dozvedela dňa 17.12.2019 od predsedníčky  

súdnej rady JUDr. Lenky  Praženkovej. 

                                                 
1

Komisia Súdnej rady Slovenskej republiky  zriadená  uznesením Súdnej rady Slovenskej republiky č. 180/2019 z 30. septembra 2019, 

v zložení a s kompetenciami , ktoré vyplývajú z uznesení Súdnej rady Slovenskej republiky   č. 216 a 218 z 28. októbra 2019 a č. 258/2019 

z 26.novembra 2019 

 



Informáciu o tom potvrdila predsedníčke Komisie dňa 17.12.2019 aj pracovníčka  súdnej rady 

pani Šestáková, ktorá bola poverená vyhotovením zápisnice a zvukového záznamu  

z vypočutia sudcov  JUDr. Haitovej a JUDr. Lindtneradňa 16.12.2019. 

Predsedníčka Komisie informovala, že  pani Šestáková  jej dňa 17.12.2019 v telefonickom 

rozhovore uviedla, že    zvukový záznam  mala robiť na nahrávacie zariadenie, ktoré jej 

krátko pred začiatkom vypočúvania sudcov zobrala pani Lucia Szabová s odôvodnením, že ho 

potrebuje pre účely zasadnutia súdnej rady, ktoré malo začať o 10:00.  

Preto nahrávku robila na svoj služobný mobilný telefón. Nepodarilo sa jej nahrávku vypočutia 

sudkyne JUDr. Haitovej  urobiť, lebo namiesto zapnutia nahrávania, nahrávanie vypla. Zistila 

to už v deň zasadnutia Komisie (16.12.2019).  

Na otázku predsedníčky Komisie prečoo tom neinformovala predsedníčku Komisie, resp. 

Komisiu hneď potom, ako to zistila, neposkytla žiadne vysvetlenie.   Zvukový záznam 

z vypočutia  JUDr. Lindtnera je podľa jej tvrdenia  zaznamenaný.  

Predsedníčka Komisie informovala, že dňa 18.12.2019 požiadala vedúceho kancelárie súdnej 

rady  Mgr. Martina Katriaka o zabezpečenie zálohovania zvukového záznamu z  vypočúvania 

sudcov JUDr. Andrey Haitovej a sudcu JUDr. Davida Lindtnera na zasadnutí Komisie dňa 

16.12.2019, s tým že požiadala o kópiu tejto nahrávky. 

Predsedníčka Komise uviedla, že ju  Mgr. Katriak telefonicky dňa 18.12.2019 informoval o 

tom, že zvukový záznam  z vypočutia zo dňa 16.12.2019 zálohovali a že bude predsedníčke 

Komisie  doručený. Nahrávka z vypočutia JUDr. Lindtnera jej bola dňa 18.12.2019 doručená. 

Mgr.Katriak telefonicky predsedníčku Komisie  informoval, že vo veci zvukového záznamu  

JUDr. Haitovej, ktorý sa súdnej  rade nepodaril zaznamenať,  išlo o zlyhanie ľudského 

faktora.  Dňa 18.12.2019 túto vec prejednal s Mgr. Szabovou aj pani Šestákovou, ktorá 

priznala chybu.Voči pani Šestákovej  súdna rada prijalaopatrenia.  Komisii  o tom predloží 

dôkazy.  

Komisia  k uvedenej veci zaujala nasledujúce stanovisko:  

Komisia berie na vedomie vysvetlenie súdnej rady o tom,  že pri zvukovom zázname z 

 vypočutia sudkyne JUDr. Andrey Haitovejpred Komisiou dňa 16.12.2019 , ktorý  sa súdnej 

rade nepodaril zaznamenať, došlo  k zlyhaniu ľudského faktora. Chybu si  pracovníčka 

súdnej rady pani Šestáková priznala.  



Zvukový záznam z vypočutia sudcov pre účely Komisie a súdnej rady navrhla predsedníčka 

Komisie na zasadnutí Komisie pred vypočutím  piatich sudcov Krajského súdu v Bratislave  

dňa 5.12.2019.  Zvukové záznamy z vypočutia sudcov do5.12.2019 neboli 

zhotovovanés výnimkou zvukového záznamu sudcu JUDr. Pažura, ktorý si zvukový záznam 

so súhlasom Komisie zhotovoval sám.   

Povinnosť zhotovovať zvukový záznam z vypočutia sudcov Komisii nevyplýva zo žiadneho 

právneho predpisu ani ním nebola zaviazaná Komisia  žiadnym z uznesení súdnej rady. Išlo 

o konsenzuálne, dobromyseľné  rozhodnutie členov Komisie, pre účely Komisie  a súdnej 

rady, o čom boli sudcovia pozvaní na vypočutie vopred informovaní.  

Z vypočutia sudkyne JUDr. Andrey Haitovej bola zhotovená zápisnica zo dňa 16.12.2019, 

ktorej obsah potvrdili svojim podpisom všetci piati členovia  Komisie.   

Zo zápisnice z vypočutia JUDr. Andrey Haitovej pred Komisiou  zo dňa 16.12.2019 vyplýva, 

že tejto bola zo strany predsedníčky Komisie JUDr. Berthotyovej  položená otázka,  či po 

následnom zverejnení komunikácie s  Kočnerom, vymazala nejaké kontakty  pred zaistením 

jej mobilného telefónu. JUDr. Haitová odpovedala, že odovzdala ročný telefón s fotkami 

dcéry, pracovnými emailami, nič tam nemazala ani nemenila.  

Uvedená odpoveď  JUDr. Haitovej bola prevzatá aj do Správy z činnosti Komisie zo dňa 

16.12.2019, ktorú predsedníčka Komisia predniesla  na zasadnutí Súdnej rady dňa 

16.12.2019, o čom svedčí zvukový záznam zo zasadnutia súdnej rady, zverejnený na stránke 

súdnej rady.  Predmetnú Správu zobrala bez pripomienok členov Komisie a členov súdnej 

rady jednohlasne súdna rada na vedomie.  

 

 

Ad2/  

Predsedníčka Komisie informovala o podaní  žiadosti adresovanej podpredsedovi Krajského 

súdu v BratislaveJUDr. Bolebruchovi prostredníctvom kancelárie súdnej rady zo dňa 

19.12.2019 o poskytnutie nasledujúcich informácií a údajov o sudkyni tohto súdu  JUDr. 

Monike Jankovskej: 

-          presný dátum, kedy sa stala sudkyňu Krajského súdu v Bratislave,  



-          do ktorého kolégia  a senátu bola Rozvrhom práce Krajského súdu v Bratislave na 

rok 2019 a 2020 zaradená,   

-          či a odkedy trvá práceneschopnosť sudkyne, poprípade jej predpokladané 

ukončenie 

-          kontaktné údaje na sudkyňu, (adresu jej bydliska, resp. miesto pobytu a telefónne 

číslo)  

S tým, že uvedené  údaje a informácie potrebuje Komisia sa účelom jej predvolania na 

vypočutie, ktoré je naplánované na 13.1.2020 o 9:00  

Komisia sa zhodla, že po zistení týchto informácií, sudkyňu JUDr. Moniku Jankovskú  pozve  

na zasadnutie Komisie na deň 13.1.2019 o 9:00, v prípadetrvania PN, ju požiada o vyjadrenie 

písomne.  

 

Ad3/ 

Predsedníčka Komisie informovala členov Komisie o  žiadosti predsedníčky súdnej rady 

ohľadom predloženia  správy z činnosti Komisie, zápisníc a žiadostí Komisie adresovanej 

NAKA Nitra a jej odpovede ohľadom sudkyne JUDr. Andrey Haitovej,  

Komisia vyjadrila súhlas  s predložením nasledujúcich písomností predsedníčke súdnej rady 

JUDr. Lenke Praženkovej:  

- žiadosť Komisie zo dňa 9.12.2019  adresovaná vyšetrovateľovi ppl. Bacherovi NAKA 

expozitúra Nitra,  

- doplňujúca  žiadosť  Komisie zo dňa 11.12.2019  adresovaná vyšetrovateľovi ppl. 

Bacherovi NAKA expozitúra Nitra, 

- písomná  odpoveď vyšetrovateľa ppl. Bachera NAKA expozitúra Nitra  dňa 12.12.2019, 

- úradný  záznam  zo dňa 16.12.2019 z telefonického hovoru predsedníčky Komisie s ppl. 

Bacherom,  

-  správa z činnosti Komisie zo dňa 16.12.2019,  

- zápisnica z vypočutia sudcov JUDr. Haitovej a JUDr. Lindtnera, 

-  zápisnica zo zasadnutia Komisie zo dňa 16.12.2019 

Ad4/   

Predsedníčka Komisie informovala o  podaní vyjadrenia JUDr. Haitovej k rukám 

predsedníčky súdnej rady zo dňa 16.12.2019.  



 Komisia k vyjadreniu JUDr. Haitovej zo dňa 16.12.2019  

Komisia zotrváva na obsahu zápisnice zo zasadnutia Komisie  zo dňa 16.12.2019 

Z diskusie členov Komisie vyplynulo že :  

I/ Komisia  zápisnicu z mimoriadneho zasadnutia zo dňa 20.12. 2019  doručí predsedníčke 

súdnej rady  JUDr. Lenke Praženkovej  ako aj všetkých členov súdnej rady,  

II  Komisia požiada súdnu radu, aby bola jej zápisnica z mimoriadneho zasadnutia zo dňa 

20.12. 2019  zverejnená na stránke súdnej rady  

 


